

Title (en)

WATER SPOUT WITH PLURALITY OF ARCUATELY DISPOSED OUTLETS.

Title (de)

WASSERBAHN MIT EINER VIELZAHL VON BOGENFÖRMIG ANGEORDNETEN AUSLÄSSEN.

Title (fr)

BEC DE ROBINETTERIE COMPRENANT UNE PLURALITE D'ORIFICES DE SORTIE DISPOSES EN ARC.

Publication

**EP 0553108 A1 19930804 (EN)**

Application

**EP 91916109 A 19910815**

Priority

US 59891190 A 19901016

Abstract (en)

[origin: WO9206787A1] The present invention comprises a water spout (10) for use in a bathtub, sink or the like and has at least one inlet (20) and a plurality of outlets (30) for discharging the water. The outlets are arranged in arcuate fashion and are sufficiently spaced to enable discrete streams of water to flow from the outlets. The outlets are disposed substantially in a single plane and define a central arc having an angle less than 180 DEG .

Abstract (fr)

Cette invention concerne un bec de robinetterie pour l'eau (10) destiné à être utilisé dans une baignoire, un évier ou autre, comprenant au moins un orifice d'entrée (20) et une pluralité d'orifices de sortie (30) qui fournissent l'eau. Les orifices de sortie sont disposés en forme d'arc et sont suffisamment espacés pour permettre l'écoulement d'eau depuis les orifices de sortie sous forme de jets discontinus. Les orifices de sortie sont placés pratiquement sur le même plan et ils forment un arc central dont l'angle est inférieur à 180°.

IPC 1-7

**B05B 1/02**

IPC 8 full level

**E03C 1/04** (2006.01)

CPC (source: EP)

**E03C 1/0404** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI

DOCDB simple family (publication)

**WO 9206787 A1 19920430**; AU 8515991 A 19920520; EP 0553108 A1 19930804; EP 0553108 A4 19931208

DOCDB simple family (application)

**US 9105812 W 19910815**; AU 8515991 A 19910815; EP 91916109 A 19910815